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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart Keszthely ikonikus épületének, a Reischl 
Sörház felújítása ügyében elrendelt nyomozás?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A Nagykanizsai Rendőrkapitányság a 20030/248/2021. bü. számon 2021. február 23-án nyomozást
rendelt  el  a  keszthelyi  Reischl  Sörház  és  a  Kísérlet  utcai  óvoda  beruházásának  ügyében.  A
Nagykanizsai  Rendőrkapitányság átette  a  nyomozást  a  hatáskörrel  rendelkező Nemzeti  Adó- és
Vámhivatal Nyugat- dunántúli Bűnügyi Igazgatóság Zala Megyei Vizsgálati Osztályához.

Az ügyben Keszthely városát jelentős kár érte: több mint 1 milliárd forint. Az eltelt két esztendőben
nem hallgattak meg - a nyomozást esetlegesen jelentősen elősegítendő - tanúkat, például a várost
2019-ben vezető polgármesterét és a feljelentőt sem.

Az  ügyben  a  sértett  az  Európai  Unió,  mivel  uniós  pályázatokból  újult  volna  meg  a  sörház,
Keszthely egyik legrégibb barokk épülete.

Akkor amikor hazánkat az Európai Unió nagyon gyakran korrupcióval vádolja, elemi érdeke az
országnak,  hogy  példát  mutassunk  azzal,  hogy  az  ilyen  ügyek  gyorsan  és  hatékonyan
felgöngyölítésre kerüljenek.

A fentiek miatt kérem a Tisztelt Legfőbb Ügyész Urat, hogy tájékoztasson az alábbiakról:

1. Hol tart a keszthelyi Reischl Sörház felújításával és a keszthelyi Kísérlet utcai óvoda 
felújításával kapcsolatosan elrendelt nyomozás?

2. Vannak-e már gyanúsítottak az ügyben?
3. Történt–e vádemelés? Ha nem, akkor miért?
4. Miért nem hallgatták ki az elmúlt 2 év folyamán a város polgármesterét (aki a kivitelezési 

szerződéseket aláírta 2019-ben) és a feljelentőket?
5. Miért húzódik a nyomozás immár két esztendeje akkor, amikor egy egyszerű ügyről van 

szó?
 

Megtisztelő válaszát ezúton is köszönöm!


